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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Igaz-e, hogy az Ózon Kft. székesfehérvári telephelyén 
nagy mennyiségű, veszélyes akkumulátor hulladék kerül feldolgozásra? Kerül-e feldolgozásra
akkumulátorgyártáshoz használt szennyvíziszap?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A napokban kaptam arról civil bejelenést, hogy az Ózon Kft. székesfehérvári telephelyén nagy 
mennyiségű, toxikus veszélyes hulladék, nevezetesen akkumulátor hulladék beszállítása és 
vélhetően feldolgozása kezdődött meg nemrégiben.

A hozzám eljuttatott információk szerint a sok száz tonna veszélyes akkumulátor hulladék 
beszállítása a fenti telephelyre immáron folyamatos például olyan gyárakból, mint az SK Iváncsa 
vagy a komáromi akkumulátorgyár.

 

 Szeretném a figyelmét felhívni, hogy az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 98. § (1)
bekezdésének értelmében úgy rendelkezett, hogy

„Az állami szervek kötelesek a képviselőket megbízatásuk ellátásában támogatni, és részükre a 
munkájukhoz szükséges felvilágosítást megadni.”

 

A fentiekre tekintettel az alábbiakban kérem válaszát:

Igaz-e, hogy az Ózon Kft. székesfehérvári telephelyén nagy mennyiségű, veszélyes 
akkumulátor hulladék kerül feldolgozásra? Kerül-e feldolgozásra akkumulátorgyártáshoz 
használt szennyvíziszap?



Mikor kezdődött ez a tevékenység az Ózon Kft. székesfehérvári telephelyén?

Kérem egyenként felsorolni, hogy a nevezett telephelyen az akkumulátor hulladék 
feldolgozása kapcsán milyen veszélyes anyagok kezelésére és használatára kerül sor?

Mekkora mennyiségű hulladék feldolgozására fog sor kerülni ezen a telephelyen?

Kérem egyesével felsorolni azokat az akkumulátorgyárakat, melyek az Ózon Kft. 
székesfehérvári telephelyére akkumulátorgyártással összefüggő veszélyes hulladékot 
szállítanak!

Kinek a döntése alapján és miért pont az Ózon Kft. székesfehérvári telephelye került 
kijelölésre erre a feladatra?

Mit tesznek a hatóságok a munkavállalók és az ott lakó állampolgárok egészségének 
biztosítása, a környezet védelme érdekében?

Szükséges volt-e már valamilyen hiányosságból adódó hatósági vizsgálat elvégzése az Ózon 
Kft. székesfehérvári telephelyén, ha igen, sor került-e bírság kiszabására és milyen összegben?

Miért nem került sor a lakosság tájékoztatására, miért nem tartottak lakossági fórum az 
ügyben?

 

Megtisztelő válaszát megköszönöm!
  
 Budapest, 2023. szeptember 6.

                                                                                            Dr. Oláh Lajos
                                                                  Teréz- és Erzsébetváros országgyűlési képviselője
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